
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 12. december 2022 
på FUS 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  
 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 
 Vakant (Special Afdeling) 

 Jeanette Gjørret (Afdeling Kildegade) 
 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 

 Camilla Bronze (Afdeling Fussingsvej) 
 Roussel (Elev fra Fussingsvej) 
 Vakant (Elev fra Lindvigsvej) 

 Audrey (Elev fra Kildegade) 
 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 
 Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 
 Katja Andersen (Ledelse)  

 Gitte Pedersen Bryder (Ledelse) 

Afbud: Heidi, Camilla,  

Fraværende uden afbud: Jeanette Gjørret, Audrey, Roussel 

Gæster: Dorthe Mølgaard Mathiasen, Fase 1 leder  

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Bestyrelsen godkender dagsorden. 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 

ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 
Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

 

Punkt 3 Et blik ind i Fase 1. kl. 17.20-17.35 

ved afdelingsleder Dorthe M.M 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 



 

  Side 2 

Dorthe fortalte om Fase 1, og hvad der er fokus på lige nu. Der arbejdes 
eksempelvis med et fagligt løft i afdelingen. Arbejdet tager udgangspunkt i 

evalueringsplanen for kommunen. PLC støtter dette arbejde og sparrer med lærerne. 
Der arbejdes med elevoptimisme i alle klasser. Der arbejdes målrettet dagligt med at 
eleverne giver udtryk for, hvorledes dagen går. Lærerne bruger børnenes 

tilkendegivelser til at arbejde videre med elevernes trivsel i løbet af dagen.  

I fase 1 er der fokus på fravær. Der arbejdes med omsorgsopkald, således at der 
hurtigt kan sættes ind overfor stigende fravær. Det opleves, at der er gode takter i 

forhold til udviklingen af fraværet i Fase 1.  

Skolen har et samarbejde med Sund By, som har skaffet donationer bl.a. fra 
Bestseller til skolen, således at de børn som ikke har overtøj eller skiftetøj med 
alligevel kan komme ud og lege i det rette tøj. SFO’en prioriterer pt. indkøb af mad 

frem for legetøj, da det opleves, at der er flere børn som har brug for mad-tilbuddet 
i skolen.   

Afdelingsleder er opsøgende i forhold til hvorfor elever udskrives, hvis der opleves 

skoleskift. Forældrene kontaktes, så skolen kan blive klogere på hvad grunden er til 
at forældre vælger at skifte skole. 

 

Punkt 4 Drøftelse af Skolefoto for kommende år kl. 17.35-18.00 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

a) Skolebestyrelsen fremlægger medbragte bud på forskellige skolefotos firmaer 

b) Skolebestyrelsen finder frem til firma 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Skolebestyrelsen drøftede forskellige tilbud på skolefotograferinger. Det blev 
besluttet, at Odense Skolefoto skal tage over på fotograferingen fra det kommende 

skoleår. Der rettes henvendelse til Odense Skolefoto, for at finde ud af om der kan 
laves en særlig Horsens Byskole fotopakke til en fornuftig pris.  

 

Punkt 5 Drøftelse af politisk proces herunder tanker for kommende 
skoleår kl. 18.00-18.30 (lukket punkt) 

ved Formand Marianne Blomstrøm og skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

 

Pause 18.30 – 19.00 

 

Punkt 6 Orientering fra ledelsen og formanden kl. 19.00-19.15 

ved skoleleder Katja Andersen 

a) Status på skoleindskrivning  

b) Status stillingsopslag 



 

  Side 3 

c) Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Skoleindskrivningen til kommende skoleår ser pt. således ud: 34 ønsker Fussingsvej, 
17 ønsker Kildegade og 7 ønsker Lindvigsvej. Der er fortsat 88 børn, der mangler 

tilmelding. Der er deadline for skoleindskrivning d. 31. december. 

Status på stillingsopslag blev givet til bestyrelsen.  

Skolen har deltaget i et fælles arrangement med fokus på det forebyggende SSP-
arbejde i forhold til grupperinger. Der var var på mødet et spændende oplæg om, 
hvorledes der kan arbejdes med forskellige kulturer i en skole-kontekst. Det 

overvejes om oplægsholderen skal bookes til et medarbejder-oplæg på HBS. 

 

Punkt 7 Horsens Kommunes ledelsesgrundlag kl. 19.15 – 19.30 

ved Skoleleder Katja Andersen 

a) Bestyrelsen orienteres om Horsens Kommunes ledelsesgrundlag 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Der er udarbejdet et nyt ledelsesgrundlag i Horsens Kommune under overskriften 

”Ledelse med handlekraft”. I ledelsesgrundlaget tages der udgangspunkt i 5 
guidelines for ledelse til gavn for alle borgere. Skolebestyrelsen meldte retur, at de 

kunne se en spejling af dette ledelsesgrundlag og den ledelse, der blev praktiseret 
på Horsens Byskole. 

 

Punkt 8 Gennemgang af principper kl. 19.30-19.45 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Bilag er udsendt før dagsordenen 

a) Skolehjemsamarbejdet 

b) Klassedannelse 

c) Nyt princip ift. elever med kroniske sygdomme 

 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Skolehjemsamarbejdet blev tilrettet og sendes til godkendelse på kommende møde. 

Klassedannelse blev tilrettet og sendes til godkendelse på kommende møde. 

Drøftelse af udarbejdelse af et nyt princip if forhold til elever med kroniske 

sygdomme. På baggrund af en drøftelse i skolebestyrelsen udarbejdes et udkast, 
som præsenteres på et af forårets skolebestyrelsesmøde.   

 



 

  Side 4 

Evt. kl. 19.45-19.50 

Der er behov for, at specialafdelingens forældre-perspektiv også bliver en del af 
skolebestyrelsen. Der har været drøftelser med 2 interesserede forældre, som kunne 

repræsentere specialafdelingen i skolebestyrelsen. Det afklares hvem af disse, der vil 
indtræde i bestyrelsen. 

  

Henvendelser kl. 19.50 - 20?? 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

 

Næste møde  

Mandag d. 30. januar kl. 17.00 på Kildegade   


